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                             Verslag van 09nov. 2023. 
Kledij-issues:  
Er zal overgeschakeld worden naar kleding van de magazijniers via CWS, kledij voor de clean room 
komt nu al van CWS. Pasmodellen zijn geleverd en pasdagen zijn geweest. Begin oktober is de 
kledij besteld, de levertermijn zou +/- 12 weken bedragen. 
 
Steriele: 
-WN.afv. vraagt of het mogelijk is om de douches die momenteel gebruikt worden als 
stockageruimte, terug open te stellen om te kunnen douchen. Van de 6 bestaande douches kunnen 
er maar 3 gebruikt worden om te douchen en dit zorgt voor wachttijden aan de douches. WG.afv. 
meldt dat alle douches over gans de site in kaart zullen gebracht worden en er zal bekeken worden 
of er voldoende douches per omkleedruimte beschikbaar zijn.  
-De lockers in de kleedkamers hebben last van roest, deze worden gereinigd met Sporklenz en het 
materiaal is hier niet tegen bestand. Er wordt bekeken om tijdens een shutdown alle lockers te 
vervangen. De kastjes die momenteel in slechte staat zijn zullen buiten gebruik genomen worden.   
Stijn Vissers gaat met Patrick Denissen bekijken om een globaal plan op te maken voor alle 
omkleedruimtes. Het reinigen met Sporklenz (van de kleedkastjes) zal vanaf begin november 
gebeuren tijdens het weekend door de weekendploeg van Proficlean. 
-Lokaal 808 metingen i.v.m. ozon: door issues in de steriele afdeling was het nog niet mogelijk om 
een datum vast te leggen voor nieuwe metingen, er zal terug afgestemd worden met Eric Ceulemans 
en Kurt Ansems. 
-Problemen met dedicated socks in steriele: er werden andere sokken geleverd dan diegene die 
besteld waren. Dit was een fout van bij de leverancier. De leverancier gaat onderzoeken hoe dit is 
kunnen gebeuren. Ook andere bedrijven hadden dezelfde klachten en hebben dit gemeld. 
 
Fietsenstalling:  
De werkgroep is samengekomen om alle punten ter verbetering verder te bespreken en in te plannen 
zoals: extra laadpunten, verwijderen van Velo-up systemen en bijplaatsen van fietsrekken en plaats 
voor natte kledij te laten drogen. Het budget om dit alles te verwezenlijken is goedgekeurd. 
 
Kleedkamers Noord: 
WN.afv. meldt dat er bij de mannenkleedkamer verschillende nieuwe werknemers voor een langere 
tijd kleine lockers gebruiken wegens plaatsgebrek. Men vraagt of CBRE de lijst met lege (gewone) 
lockers nog opvolgt zodat men sneller kan doorschuiven naar normale lockers. Wordt bekeken. 
WN.afv. meldt dat er een klacht is binnengekomen dat er 2 mannen in de vrouwenkleedkamer kledij 
aan het aanvullen of nakijken waren. Volgens de regels mogen mannen enkel de 
vrouwenkleedkamer betreden met goedkeuring en in het bijzijn van een vrouw, dit geldt ook 
andersom. WG.afv. meldt dat het ging om 2 Nedlin medewerkers die de instructies niet hebben 
gevolgd en niet wilden luisteren toen zij er op gewezen werden dat ze niet zonder toestemming en/of 
begeleiding in de vrouwenkleedkamer mogen komen. De 2 medewerkers mogen niet meer on site 
komen. 
 
 
 



 
 
 
 
 
Luchtkwaliteit Stheno: 
Uit het onderzoek is gebleken dat de luchtkwaliteit niet goed is, de HVAC zou niet voldoende verse 
lucht zuiveren als alle medewerkers aanwezig zijn. WG.afv. stelt voor om in de tussenperiode de 
ramen open te zetten voor meer circulatie. WG.afv. meldt ook dat zij contact hebben opgenomen met 
de eigenaar van het gebouw en dat de HVAC aangepast zal worden naar een zwaarder type die de 
luchtverversing zou verdubbelen. WN.afv. stelt de vraag of er in bepaalde deuren een venster kan 
geplaatst worden i.v.m. veiligheid om een deur te openen. 
 
Parking overzijde:  
WN.afv. meldt, dat na de herstelling van het asfalt tegenover de ingang van het poortje, deze niet 
voldoende afwatert. WG.afv. meldt dat de aannemer de afwatering van het asfalt komt herstellen.  
De losgekomen snelheidsdrempel dient nog hersteld te worden. 
 
Aanspreekpunt burnout: 
Een bijkomende vertrouwenspersoon is aangesteld, deze persoon zal in oktober de nodige opleiding 
volgen. In verband met de ervaringen met ‘Resources for Living’, krijgen we positieve feedback.   
WN. afv. vraagt om dit nog eens te delen op bv. de maandelijkse meeting, schermen cafetaria’s, ... 
zodat iedereen op de hoogte is van dit hulpmiddel. Katrien (HR Lead) is toelichting komen geven 
over de strategie van aanpak en de uit te voeren actiepunten. Er zullen wellbeing sessies 
georganiseerd worden voor medewerkers die de sessies tijdens de shut down niet hebben kunnen 
volgen wegens andere taken. Ook wil men een werkgroep maken over duurzaam welzijn. 
 
Varia: 
- Werkgroep gezonde voeding wordt terug opgestart, er wordt opgemerkt dat er te veel ongezonde 
voeding op het menu staat. 
- Toegang via de receiving is geen standaard toegang, er zal worden nagekeken hoe vaak deze 
toegang gebruikt wordt door onbevoegden, opvolging zal in september gebeuren. 
- Er is opgemerkt dat aan inkom Noord de paal om te batchen scheef en los staat. 
- De temperatuur en luchtvochtigheid in lokaal 113 (spuitenlijn) en lokaal 49 (B&S ampullenlijn) zijn nog 
steeds te hoog. WG. afv. meldt dat er problemen waren met het ijswater en de techniekers zijn ermee 
bezig. IPT-lead gaat bij onderhoud temperatuur en luchtvochtigheid opvragen. 
- Medewerkers steriele afdeling vragen een PBM voor als zij het omkleedsas dienen te betreden na 
Sporklenz reiniging. Stijn Vissers gaat dit bekijken. 
-Bij het laatste brandalarm is gebleken dat verschillende mensen niet op de juiste plaats stonden en 
enkele personen waren niet meer aanwezig op het bedrijf, wordt bekeken. 
-Men vraagt zich af waarom sommige herstellingen i.v.m. veiligheid lang op zich laten wachten zoals 
bv. de kapotte klinker op het wandelpad vooraan, men vraagt om deze tijdelijk te markeren zodat dit 
zichtbaar is voor iedereen. WG.afv. gaat dit bekijken. 
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